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Rozmowy o inwestycjach na drogach powiatowych w
Orzeszu

Spotkanie dotyczące inwestycji na drogach powiatowych w Orzeszu odbyło się 21 czerwca w Urzędzie Miejskim. Władze
Orzesza zwróciły uwagę na konieczność zwiększenia na nich bezpieczeństwa.

Spotkanie dotyczące inwestycji na drogach powiatowych w Orzeszu odbyło się 21 czerwca w Urzędzie Miejskim. Uczestniczyli
w nim Mariusz Oleś, burmistrz Orzesza, jego zastępca Tomasz Szier, Jarosław Sworzeń, wicestarosta Powiatu Mikołowskiego,
Grażyna Sarnes, naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem i Zamówień Publicznych Starostwa Powiatowego w Mikołowie,
Edward Przybysz, dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, Mariola Szczekała, naczelnik Wydziału Komunalnego UM Orzesze
oraz radni: Grażyna Bortlik i Eugeniusz Buchalik.
Władze Orzesza zwróciły uwagę na konieczność zwiększenia bezpieczeństwa na drogach powiatowych w Orzeszu. Mówiono
m.in. o ulicach Akacjowej i Klubowej, gdzie niezbędne jest wybudowanie pobocza, którym będą mogli się poruszać
mieszkańcy.
Poruszono też kwestię wykonania oznakowania poziomego na ul. Jaśkowickiej (zwłaszcza na skrzyżowaniu z ul. Traugutta)
oraz budowy ul. Świerkowej. Przedstawiciele powiatu zapewnili, że ta ostatnia zostanie potraktowana priorytetowo.

 


